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'' ..JIiGYZoKoNYv
Amely készül,t Iklad Község ÖnkorményzatKépviselő-testületének2)2}. március 25-én 18:00
órakor az Ikladi Polgármesteri Hivatal tárgyalótermében megtartott nyílt ülésén.

Jelen vannak: Ungi József polgármester), Braunné Wildmann Tünde képviselő
(alpolgármesl.er), Filó Gábor képviselő (alpolgármester), Budai József képviselő, Kiss Mónika
képvi selő, Madar ász B aláns képvi selő, Rébb Róbert képvisel ő.

Meghívottkértt jelen van:
dr. Bak lmre.iegyző.
Galbavi Mónika j egyzőkönyw ezető,

[A jelenléti íl, jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi.]

Ungi József trlolgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a 7 képviselőből 7 fő
megjelent, így a képviselő-testületi ülés határozatképes. Felkéri Galbavi Mónikát a
jegyzókönyv vezetésére, A kikülldött meghívóban foglaltaknak megfelelően javaslatot tesz az
alább olvasható napirendre, illetve javaslatot tesz annak kiegészítésére, 3. napirendet zárt ülésen
tárgyalná a Képviselő-testület. A beérkezett szociális segély kérelmeket az Mötv. 46. § (2)
bekezdés a) pontjára figyelemmel zért ülésen kell targyalni. Kéri a képviselőket, hogy akinek
javaslata van, tegye meg.

Nvílt ülés:

1. Ikladi C]ivil szervezetek 2020. évi támogatása
Előadó: IJngi József polgármester

2. Egyebek

A polgármester megkérdezi a képviselőket, hogy egyet értenek-e a napirendi pontokkal és a 3.
napirendi pontként javasolt zárt üléssel?

A Képviselő-testület a napirendi javaslatot 7 igen, 0 nem szavazattal, 0 tartőzkodással -
egyhangúlag - elfogadta,

Nvílt ülés:

1. Ikladi C]ivil szervezetek202D. évi támogatása
Előadó: IJngi József polgármester

Ungi József: A beérkezettpályázatok mindegyike érvényes lett. Kiküldtük a pályázatokról egy
összesítő táblázatot, amelyben jól látszik, hogy melyik civil szewezet mire pályázik és milyen
értékben. A pályázati keret 6,5 millió Ft. A táblázat tartalmazza az ajánlott összegeket is. A
legmagasabb összegre a Sport Klub pályázott, 5 millió Ft értékben,

Filó Gábor: Tudnunk kellene, hogy a Sport Klub mennyibőI gazdálkodik? A gondnokot,
Mondok urat, ő alkalmazzák?
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Ungi Józseíz Ót azönkormányzatunk a\kalmazza. A költségvetésük egy része örrkormányzati
támogatás, a másik része tao támogatásokból tevődik össze.

Filó Gábor: a felnőtt csapat működését ftnanszirozza az önkormányzat, azutánpőtlásra állami
támogatás van. Szeretnénk kérni beszámolót a vezetőségtől. Az orvosi vizsgálatot fizetniük
kellett a szülőknek, erre régen nem volt példa.

Ungi Józsefz az Evangélikus Egyhaz is nyújtott be támogatási kérelmet, amely,et a pályázat
tarta|maz. Kérem, hogy enől is szavazzunk.

Filó Gábor: a tiszteletdíjamat felajánlom a Rozmaring Nyugdíjas Klub laptopjának
megvásárlásara és egyéb informatikai beszerzésre. Kérlek Mónika intézd a beszerzést.

Szavazásra feltett döntési javaslat:

,,Kérem a képviselő-testületet, hogl a megkaldatt pályázati anyagok alapján javasolt
összegelcről szavazzunk, egletértenek e a javasolt összegekkel? "

Iklad Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen, 0 nem szavazattal, 0

tartó zko dás sal - e gyhangúl ag - az alábbi határ o zatot ho zza:

10 12020.QII.25.) Örr határ ozatz

lklad Község Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi szervezetek támogatásáról szóló
312016.(IL29.) önkormányzati rendelete aIapjankiírt és a helyi civil szervezetekál,tal benyújtott
pá|yázatok szerint az a|ábbi összegeket ítéli meg a2020. évre:

NémetNemzetiségiKulturálisKözhasznúEgyesület: 800.000,-Ft
Ikladi Iskolásokért Alapítvány: 500.000,-Ft
Együtt azlkladi Óvodáért Alapítvány: 500.000,-Ft
Ikladi Sportbarátok Egyesülete: 500.000,-Ft
Rozmaring Nyugdíjas Klub Egyesület: 800.000,-Ft
Iklad Községi Futball Club: 3.000.000,-Ft
Ikladi Evangélikus Egyházközség: 400.000,-Ft.

Felelős: Ungi József polgármester
Határidő: 2020. október 15.

2. Egyebek

2.|. F aragó Lilla kérelme
Előadó: Ungi József polgármester

Ungi József: Faragó-Volter Lilla kérelrnet nyújtott be, konyhabútor árának a lakbérbe való
beszámítására. Nevezett az önkormányzatunk fenntartásában működű óvodánkban óvónő,
és a Deák Ferenc utcában található egyik szolgálati lakásunkban lakik. Ott történt a

konyhabútor beépítése. Amit tudni érdemes: augusztusban költöznek ki a lakásból. A
konyhabútort2 éve építtette be, gépesített, Ikea bútor. Érteke 180.000,-Ft.

Szavazásra feltett döntési j avaslat:
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,,Elfogadja e a képviselő-testület, hogl a beadott kérelem alapján a konyhabútor a bérleti
díjba beszámításra keruljön Faragó-Volter Lilla részére? "

Iklad Község Önkormányzatinak Képviselő-testülete 7 igen, 0 nem szavazattal, 0
tartó zko dás s a l - e gyhangúl ag - az alábbi hatélr o zatot ho zza:

lt t2020.UI.25.) Örr határozatz

lklad Község ÖnkormányzatKépviselő-testülete a lakások és helyiségek bérletére,valamint az
elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló, módosított 1993. évi LXXVIII. törvény
23. § (1) bekezdés a) pontjára figyelemmelhozzájarul allhoz, hogy Faragó-Volter Lilla bérlő
147.750,-Ft értékben az általa a bérleménybe épített, konyhabútorának értékét ,,lelakja". A
bérleti jogviszonya megszűnésekor a beépített konyhabútor az önkormányzat tulajdonába kerül.

Felelős: Ungi József polgármester
Határidő: 2020. augusáus 3 1..

2.2. Lz lklad lpari Műszergyár vízelvezetési kérelme
Előadó: IJngi József

Ungi Józsefz a gyár épületének tetőszerkezetéről lefolyó csapadék elvezetését a gyár
mellett önkormányzati ter:ületen futó csapadékelvezető árokba szeretnék elvezetni,
melyhez tul aj dono si hozzáj áru|ást kérvényez.

szav azásra feltett aontesi i

,, Hozzájárul e a képviselőlestület, hogl a beadott kérelem alapján az önkormányzat az
Ipari Műszerglár lklad részére befogadó nyilatkozatot adjon ki, mint tulajdonosi
hozzájárulás!'"

Iklad Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen, 0 nem szavazattal, 0
tartó zko dás sa l - e gyhang úl ag -,az alábbi határ o zatot hozza:

12 l2020.$II.25.) Öxr határ ozatz

Iklad Község Önkormányzat Képviselő-testülete - a Magyarország helyi önkormányzatairől
szólő 2011. éivi CLXXXX. törvény 107. §-ban biztosított jogkörében eljárva - tulajdonosi
hozzájárulását adja alÁoz, hogy a kizárólagos tulajdonában lévő ikladi 45 helyrajzi számu, az
ingatlan-nyilrlántartás szerint 2770 négyzetméter térmértékű, árok megjelölésű ingatlanba az
Iklad, Gyártelep 0313 tvsz. IMI Kft. az ,,K' gyártócsarnok bővítése kapcsán keletkező
csapadékvi zet b ev ezethesse.

A Képviselő-testület a tulajdonosihozzájarulását a szükséges vizjogi létesítési engedélyezési
elj arásban való felhas znáIásra is megadj a.

A Képviselő-testület felhatalmazzaUngiJózsefpolgármestert az ügyben szükséges valamennyi
nyilatkozat és dokumentum aláírásara.

Felelős: Ungi József polgármesler
Határidő : közlésre azorrrtal
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z.3.Tájékoztatő a Magyar Falu Program Orvosi műszerek beszerzéséről
Előadó: Ungi József polgármester

Ungi József: a Magyar Falu Program keretében az a|ábbi páIyázatokat készítjük elő:
Orvosi eszközök beszerzése, önkormányzati tulajdonú utak felújítása - József Attila utca,
Közösségi Színtér (Művelődési Ház) épületének felújítása. Ezek a páIyéuatírőval
szerző d é se s páIy énatok.

Filó Gábor: a művelődési hrlz esetében anyilászárók cseréje fontos, lélegzővakolat és a
belső terek felújítása érdekes.

Ungi József: a Közösségi Színtérben megtörtént a raktarak selejtezése, |e|tározása,
tisáasági meszelése. A munkát a közmunkások és az ővodáből két óvonő végezte Holicza
Sándomé vezetésével.

2.4. Granuflex Kft. helyi adőtartozásának rendezésével kapcsolatos tájékoztatő
Előadó: Ungi József polgármester

Ungi József: az emlitett cég adőtartozása ellensúlyozása érdekében játszőtéri elemeket és

azok beépítését vállalja. Jelenleg az eszközök kiválasáása van folyamatbar:r, amelyekből
egy az óvoda udvarban kerül megépítésre, a többi pedig a Rajk Lászlő utcában kialakított
új játszótéren.

2.5. Kerti égetéssel kapcsolatos új szabályozás kialakítása
Előadó: Ungi József polgármester

Ungi József: többen telefonáltak a hivatalba, hogy a szerdai kijelölt napon óriási fiist
terjengett a község egy részén, amely nagyon zavarő volt. Az égetéssel kapcsolatosan új
szabály o zásra lenne szüksé g.

Filó Gábor: csak kijelölt időpontokban kellene égetni, ene jöhetnek javaslatok.

Budai József: azt javaslom, hogy csak ősszel lehessen égetni.

Ungi József: a szomszéd faluban, Domonybarl, a jáwányügyi helyzetre való tekintettel
szeretnék betiltani azégetést. Arra kérnek minket, tegyünk így mi is, legyen ez egységes a
két faluban. En nem tartom jó ötletnek a teljes tiltást.

Wildmanné Braun Tünde: azt javaslom, legyen ősszel és tavasszal is egy-egy kijelölt
időintervallum.

Filó Gábor: a következő testületi ülésen várnánk egy előterjesztést a témával
kapcsolatosan.

2.6. Szemétszedés civil kezdeményezésre
A képviselő-testület megállapodott abban, hogy a Föld Napja alkalmából szervezett
szemétszedés elmarad. Ugyanakkor az Ikladi Hírek újságban felhívást teszünk közzé,
amelyben az erdőben, határban sétálókat arra kérjük, hogy szedjenek szemetet séta közben
és a zsákokat a képviselők összegyűjtik adott pontokon.



2.7.FiIő Gábor tájékoztatást kért a vízelvezetés karbantartásával és
fej lesztésével kapcsolatosan

Ungi József: az árajánlatok bekérésének szempontjait rakjuk össze.

Filó Gábor: két gócpont látszik, az egyik a Petőfi utca és az Ady Endre utca vége, a másik
a Sport utca/Csokonai utca mögött található vizelvezető árok, illetve terület. Ezek
megoldását j avaslom mielőbb.

Wildmanné Braun Tünde: A Szabadság út 100, szímnál lévő patka és azift között nagy
a szintktilönbség, annak csökkentése fontos lenne az ottlakók jelzései alapján.

Ungi József: tekintettel arra, hogy több napirendi pont nincs, mindenkinek megköszönöm
a megjelenést és a Képviselő-testület nyílt ülését bezárom.

K. m. f.,
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2.7.Filő Gábor tájékoztatást kért a vízelvezetés karbantartásával és
fej lesztésével kapcsolatosan

Ungi József: az élrajénlatok bekérésének szempontjait rakjuk össze.

Filó Gábor: két gócpont látszik, az egyik a Petőfi utca és az Ady Endre utca vége, a másik
a Sport utca/Csokonai utca mögött található vizelvezető árok, illetve terület. Ezek
megoldását j avaslom mielőbb.

Wildmanné Braun Tünde: A Szabadság út 100. számnál lévő patka és azilt között nagy
a szintkiilönbség, annak csökkentése fontos |erne az otttakók jelzései alapján.

Ungi Jólzsef: tekintettel arra, hogy több napirendi pont nincs, mindenkinek megköszönöm
a megjelenést és a Képviselő-testület nyílt ülését bezárom.

K. m. f.,

,Fh *1
dr. Ppk Imre
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2.7.Fi|ő Gábor tájékoztatást kért a vízelvezetés karbantartásával és
fej lesztésével kapcsolatosan

Ungi Józsefz az árajánlatok bekérésének szempontjait rakjuk össze.

Filó Gábor: két gócpont látszik, azegyik a Petőfi utca és az Ady Endre utcavége, a másik
a Sport utca/Csokonai utca mögött találhatő vízelvezető árok, illetve terület. Ezek
megoldását j ar,,aslom mielőbb.

Wildmanné Braun Tünde: A Szabadság út 100. számnál lévő patka és azút között nagy
a szintkíilönbség, annak csökkentése fontos lenne az ottlakók jelzései alapján,

Ungi József: tekintettel arra, hogy több napirendi pont nincs, mindenkinek megköszönöm
a megjelenést és a Képviselő-testület nyílt ülését bezárom.

K. m. f,,
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